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Schriftelijke vraag aan het college van burgemeester en wethouders 

Onderwerp: parallelweg 

In Odiliapeel staat op verkeerskundig gebied veel te gebeuren. Dit zijn vooral positieve 

ontwikkelingen. De nieuwe rotonde N264-Oudedijk, de verlengde Noordlaan en de 

herinrichting van de Oudedijk gaan er voor zorgen dat de verkeerafwikkeling in en rond 

Odiliapeel anders zal gaan verlopen.  

Vanuit het dorp bestaat ook al langer de wens voor een parallelweg tussen de nieuw aan 

te leggen rotonde en de Rogstraat. Dit is opgenomen in het GVVP. In het ontwerp van 

deze rotonde is reeds rekening gehouden met deze toekomstige parallelweg. Ook tussen 

de Rode Eiklaan en de N277 is een parallelweg wenselijk.  

Vanaf de Rogstraat tot aan de verlengde Noordlaan, en vanaf de verlengde Noordlaan tot 

aan de Rode Eiklaan, wordt reeds een parallelweg langs de N264 gerealiseerd. Dit is een 

onderdeel van het project ‘verlengde Noordlaan’.  

Om de doorstroming van het verkeer op de N264 maximaal te bevorderen, is het 

wenselijk dat het langzaam verkeer niet op de N264 rijdt. Aangezien het langzaam 

verkeer in de toekomst verder ontmoedigd zal worden om door de kern van Odiliapeel te 

rijden, zal de druk van langzaam verkeer op de N264 mogelijk toenemen.  

Bij de provincie worden de projecten ‘rotonde N264’ en ‘verlengde Noordlaan’ los van 

elkaar voorbereid en uitgevoerd.  

 

Vragen: 

1) Is het college het er mee eens dat het wenselijk is dat het langzaam verkeer niet op 

de N264 rijdt? 

2) Is de parallelweg tussen de rotonde N264-Oudelijk en de Rogstraat (verlengde 

Noordlaan) met de provincie besproken? En zo ja, wat is er besproken? 

3) Is het college het met het CDA eens dat een parallelweg tussen de nieuw aan te 

leggen rotonde en de Rogstraat, de doorstroming op de N264 alsmede de 

verkeersveiligheid zal bevorderen? 

4) Waarom heeft het college er niet voor gekozen de parallelweg tegelijkertijd met de 

nieuwe rotonde en de aansluiting verlengde Noordlaan te realiseren?  

5) Hoe gaat het college ervoor zorgen dat deze parallelweg zo snel mogelijk 

gerealiseerd gaat worden en de benodigde procedures worden opgestart?  
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Antwoord door  het college van burgemeester en wethouders  

Datum: 19 juli 2016 

Antwoord:  

1. Het college is van mening dat landbouwverkeer in dit geval het beste kan worden 

afgewikkeld op een parallelweg in plaats van de N264. Tegelijkertijd constateert 

het college ook dat een parallelweg aan de zijde van Odiliapeel alleen niet 

afdoende zal zijn omdat ook aan de andere zijde van de provinciale weg 

boerderijen moeten worden ontsloten. Daarnaast is het college in deze niet het 

bevoegd gezag en zal derhalve een provinciaal besluit nodig zijn. 

2. In het kader van de aanleg verlengde Noordlaan is geregeld ambtelijk met de 

provincie gesproken over een volledige parallelweg aan de zuidzijde van de 

N264. Daaruit is in eerste instantie overeenstemming over het deel Rogstraat – 

Rode Eiklaan in combinatie met het project verlengde Noordlaan. De provincie 

beraadt zich over de overige wegvakken. Daarnaast is ook nog de gemeente 

Landerd betrokkene bij het wegvak Rode Eiklaan – Middenpeelweg (N277) In het 

gemeentelijk verkeer en vervoerplan komt deze materie ook aan de orde in zowel 

de visie als in het uitvoeringsprogramma. Daarmee kan worden gesteld dat de 

gemeente in haar beleid ruimschoots aandacht besteedt aan de realisatie van 

parallelwegen. 

3. Zie antwoord 1. 

4. Het betreft hier  een provinciale weg en een provinciale verantwoordelijkheid. De 

wens tot realisatie van de parallelweg(en) zal worden meegenomen in een nog op 

te starten provinciale  (plan)studie naar de N264 (die gaat over het gedeelte 

tussen A50 en N277). 

5. Het college zal de zaak in combinatie met de discussie over de Oost- West 

verbinding bij de provincie aan de orde blijven stellen. 

 

 

 

 


